

To: G5 Parents  
From: Dr Agnes Wai, Principal  
Date: 23<sup>rd</sup> March 2018

**“HK URBAN CANVAS 2018: EXHIBITION” Visit**

The school is organizing a visit for Grade Five students to the “HK URBAN CANVAS 2018: EXHIBITION” to learn about different visual arts media such as graffiti, fabric art, sculpturing with readymade objects, fotomo, etc. Students will also have a chance to explore Hong Kong local culture and the traditional crafts around us.

For more information about the exhibition, please visit

<https://www.hkyaf.com/events/716/HK%20Urban%20Canvas%202018:%20Exhibition>. All students are required to take part in the activity as it is an integral part of the Visual Arts curriculum.

The details of the activity are as follows:

Time & Date: 5A: 12:05 pm - 3:00 pm 16<sup>th</sup> April 2018 (Monday)  
5B: 11:00 am - 2:00 pm 10<sup>th</sup> April 2018 (Tuesday)  
5C: 11:30 am - 2:30 pm 12<sup>th</sup> April 2018 (Thursday)

Place: 3/F, Comix Home Base, 7 Mallory Street, Wan Chai

Transportation Fee: \$55 (Will be debited from the parent's account in April)

Remarks: 1. Students will have early lunch on the day of the visit:  
5A: 12:05 pm 5B: 11:00 am 5C: 11:30 am  
2. Students are allowed to bring a small tote bag and a bottle of water on the visit.

***Please complete the reply slip in our School app*** by 26<sup>th</sup> March 2018 (Monday).

敬啟者：

**參觀「城市鬧誌 2018」展覽**

本校現安排五年級同學參觀「城市鬧誌 2018」視覺藝術展覽。於是次展覽中，同學除了可以認識不同的視覺藝術媒介，如塗鴉、布雕塑、現成物雕塑、攝影浮雕等，還可以探討香港本土文化及地區特有的傳統手藝。如欲知道更多有關是次展覽的資料，可瀏覽

<https://www.hkyaf.com/events/716/HK%20Urban%20Canvas%202018:%20Exhibition>。是次參觀為視覺藝術課程之一部分，所有同學必須參與。活動詳情如下：

日期及時間： 5A： 2018年4月16日（星期一） 下午12時05分至下午3時  
5B： 2018年4月10日（星期二） 上午11時至下午2時  
5C： 2018年4月12日（星期四） 上午11時30分至下午2時30分

地點： 灣仔茂蘿街7號 動漫基地三樓

車費： \$55（費用將於四月於台端之轉帳戶口內扣除）

備註： 1. 學生參觀當之天午膳時間：  
5A：中午 12:05 5B：上午 11:00 5C：上午 11:30  
2. 學生可帶備輕便布袋及水。

請家於三月二十六日（星期一）或之前***填妥本校手機程式內之回條***。

此致  
五年級家長

校長  
衛燕華博士

二〇一八年三月二十三日